
 
Sri Lankan Lions-ystävät 

 
Työryhmän kokous 
 
Keskiviikkona 13.6.2018 klo 17.00 –> Helsingin yliopiston tietotekniikkakeskus Viikin kampus, Koetilantie 3, 
Yliopiston eläinsairaalan takana.  
 
Pöytäkirja 
 
1§ Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Ilkka avasi kokouksen 
 
2§ Osanottajien toteaminen 
 Läsnä: PDG Ilkka Siissalo, PID Erkki Laine, PDG Veikko Teerioja, PDG Otfried Blümchen, PDG Matti 

Paavola, Lion Kaarina Laine, Lion Raino Heinonen, ID Markus Flaaming, etänä IPCC Heikki Hemmilä 
 
3§ Edellisen pöytäkirjan tarkistaminen (18.4.2018) 
 Hyväksyttiin 
 
4§ Tilannekatsaus, Nethseta-sairaala  

- Sairaalan valmistuminen: Viikonloppuna oli tullut laskut rakennusliikkeiltä. Summat olivat 38 143 € 
ja 10 776 €. Tämä merkitsee, että talous on -62 175 €. Nyt rakentaminen on valmis.  
Rakennustilillä on 20 400 € ja ystävien tilillä noin 16 000 €. Rahaa puuttuu siis 13 500 €, jos kaikki 
edellä oleva käytetään. Keskusteltiin siitä, että yritetään saada ALVin ja NBT:n osuus pois vedoten 
hyväntekeväisyyteen. Päätettiin, että Erkki on yhteydessä Sri Lankaan ja esittää, että maksamme 
nyt olevista laskuista osan eli noin 33 000 € ja että lainataan sairaalalta puuttuva osuus. Ystävien 
tilille jää silloin noin 3400 €. 

 
5§ Silmälasien puhdistaminen ja lähettäminen Sri Lankaan 

- Lähetys viikolla 22 on lähtenyt ja on perillä heinäkuun lopussa. Ilkka lähettää Hacklinille korjatun 
proformalaskun. Ulvilassa on vielä laseja. Otfried selvittää määrän. 

- Talkoot 22.9.2018 Viikissä tai Iiris-keskuksessa. Veikko selvittää paikan. 
Viime kokouksessa päätettiin, että silmälasien lajittelu- ja puhdistustalkoot pidetään 22.9.18 ja Ilkka 
lupaili alustavasti työpaikkansa tiloja tähän tarkoitukseen.  
Lions-talolla on arviolta n. 3.000 paria lajittelematta. Leena tekee loppukesällä alkukarsinnan ja jos 
menee niin kuin aiempina kertoina, romua on tuosta määrästä n. kolmannes. Lisäksi porvoolaiset 
leijonat ovat tulossa talkoisiin tuoden sinne keräämänsä silmälasit. 
Lions-talolla	on	tällä	hetkellä	puhdistettuja	monitehoja	(vain	kehys	käytetään)	Sri	Lankaan	
lähettämättä	4.074	kpl	ja	yksitehoja	(kehys	ja	linssit	käytetään	sellaisenaan)	85	kpl.	
Laatikoita	on	33.	Niistä	kaksi	on	vajaita	(toisessa	yksitehoja	ja	toisessa	monitehoja),	kaksi	on	
poikkeavan	kokoisia/muotoisia,	loput	29	ovat	täysiä	ciscon-laatikoita. 

 
6§ Jäsentilanne 6/2018, jäsenasiat 

- K-piirissä on kaksi uutta henkilöjäsentä ja yksi yritysjäsen. 



- Puhutaan tiedottamisesta vuositapaamisessa.  
- Lähetetään ennakkokutsu vielä kesäkuussa. 

 
7§ Muut asiat 

- Sri Lankan ammattikouluhanke on edennyt ja Nivalan ammattikoulu on tehnyt sopimuksen Sri 
Lankan lionien kanssa oppilasvaihdosta. Koulu alkaa syksyllä. Lions Quest -ohjelma on suunnitteilla. 
Vammaisten koulu on myös keskusteluissa. 

- Oulun vuosikokouksen ständillä oli Veikko Teerioja ja Ulla Paavola. Optomed Oy oli kiinnostava 
yritys Oulun ständillä. Heikki tilasi Ifolorilta valokuvakirjan, jonka hinta oli noin 83 €. Heikki tilaa 
niitä 7 kpl lisää. Selvitetään vielä kirjapainohinta, jotta kirjoja voitaisiin tilata enemmän myytäväksi. 

- Sri Lankan vieraita Suomessa kesäkuussa oli 3. Muut eivät saaneet viisumia. 
- Ystävien vuositapaaminen 8.9.2018 klo 12.00. Marina Hotel, Katajanokka. Asioina ovat 

toimintakertomus, talous, virkailijoiden valinta, ystävien muuttaminen yhdistykseksi sairaalan 
tilanne, valokuvakavalkadi 

- Nettisivujen uudistaminen tapahtuu 18.6.2018 klo 16 alkaen Viikissä. 
 

8§ Seuraava kokous 
 Kokous on 13.8.2018 klo 17.30 Viikissä. 
 
9§ Kokouksen päättäminen 
 Puheenjohtaja Ilkka päätti kokouksen klo 19.40. 
 
 

Vakuudeksi 
 
Ilkka Siissalo Markus Flaaming 
Puheenjohtaja  Sihteeri 

 
 


